





四位数随机数生成器(1-9999) - 每行生成1000个随机数 - 每列生成1000个随机数

Table with 1000 columns and 1000 rows of random numbers. The first row contains column indices 1-1000. The first column contains row indices 1-1000. The table is filled with random integers from 0000 to 9999.

四阶魔方六阶魔方排列组合 - 阶数 - 每字平均基本排列数 - 阶数排列

Table with 6 columns: 阶数 (Order), 每字平均基本排列数 (Average number of basic permutations per word), 阶数排列 (Order permutation), 阶数 (Order), 每字平均基本排列数 (Average number of basic permutations per word), 阶数排列 (Order permutation). The table contains 100 rows of numerical data.

中国疾病预防控制中心 1982年 7月 1日至 1982年 12月 31日 每日报告数据 - 每日报告

Table with 31 columns (numbered 1-31) and 100 rows of data. The first row contains the header information. The following rows contain numerical data points for each day from 1982-07-01 to 1982-12-31. The data values are small integers, mostly ranging from 0 to 100, with some larger values appearing in the later months of the year.

中国标准书号

Table with 32 columns and 1000 rows, containing numerical data for ISBNs. The first row is the header with numbers 1-32. Subsequent rows contain ISBN numbers and their corresponding components.

注册会计师全国统一考试-会计-单选题-多选题-判断题-综合题

Table with 100 columns and 100 rows containing numerical data for accounting exam questions.

数据表

Table with 60 columns and 60 rows of numerical data.